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Vragen van de leden De Nerée tot
Babberich en Ten Hoopen (beiden
CDA) aan de ministers van Financiën
en van Economische Zaken over het
artikel «Alle banken gelijk
behandeld». (Ingezonden 15 januari
2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Alle banken gelijk behandeld»
van eurocommissaris Kroes?1

2
In hoeverre bestaat er volgens u nog
een gelijk speelveld in de bancaire
sector in Nederland? Indien hier geen
sprake van is, welke
beleidsinitiatieven kunnen wij op dit
terrein verwachten om het gelijke
speelveld te herstellen?

3
In hoeverre heeft volgens u de
uitvoering van het Europese
mededingbeleid ten aanzien van de
bancaire sector het gelijke speelveld
in deze sector bevorderd?

4
In hoeverre is de kritiek van ING
bestuursvoorzitter Jan Hommen op
het beleid van de eurocommissaris
terecht)?2 In hoeverre wordt door dit
beleid de concurrentiepositie van een
Nederlandse bank niet benadeeld?

5
In hoeverre verhoudt het artikel van
mevrouw Kroes zich tot de strekking
van haar brief aan de minister van

Financiën, d.d. 2 oktober 2009, waarin
zij zich duidelijk uitspreekt tegen
alternatieven voor de verkoop van
HBU aan Deutsche Bank?3

6
Kunt u bevorderen dat de beschikking
van de Europese Commissie voor wat
betreft ING zo snel mogelijk openbaar
gemaakt wordt?

1 Het Financieele Dagblad, 9 januari 2010.
2 Het Financieele Dagblad, 9 januari 2010:
«ING verwijt Kroes banken ongelijk te
behandelen».
3 Kamerstuk 31 789, nr. 33, bijlage 4.
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